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Närvarande:  
Ordförande Marita Innergård  DHR   
Vice ordförande Heidi Nordin   RBU 
Ledamöter: Lars Lindén  HRF 
 Hans Hammarlund  FUB 
 Lars Norrman   RSMH 
 Barbro Eld Eriksson  SRF 
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I tjänsten deltog:  Lena Fax  §§ 1-7 
 Siw Lideståhl §§ 1-4a + 5a 
 Björn Larsson   § 4c 
  
   

 
 
 
 

 
PARAGRAFER 
§ 1-7 

 

SEKRETERARE: 
 __________________________________ 
 CHARLOTTE BRANDORF 

 

TID FÖR JUSTERING:  2 MARS 2007 

JUSTERARE: 

 

___________________________ ____________________________ 

MARITA INNERGÅRD  BIRGITTA JACOBSSON 
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SID 2 () 

 

 

s 
 
 
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marita Innergård förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  
välkomna. 
 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes med vissa tillägg. 
 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 
 Marita Innergård och Birgitta Jacobsson valdes att justera dagens protokoll.  
 Protokollet justeras 2 mars 2007. 
 
§ 4 Aktuellt på förvaltningen – Nämndsammanträde 20 mars 2007 

 
a) Redovisning av personligt ombud 2006 

Siw Lideståhl, chef för IoF vuxen informerade om ärendet och delade ut ett 
utkast för synpunkter. 
Rådet framför att det finns risk för dubbla lojaliteter då de personliga ombuden 
har sin anställning inom förvaltningen. Rådet stöder förslaget om en central 
organisation för ombuden. Om ombuden skulle centraliseras, måste dock 
ombuden fortfarande finnas lokalt med mötesplatser i stadsdelen. 
 

b) Stockholms stads kvalitetsutmärkelse 2007 – Nominering av 
Vändpunktens dagliga verksamhet  
Information lämnades och ärendet delades ut. 
 

c) Grimstaskolan – Tillgänglighetsanpassning (inriktningsbeslut) 
Björn Larsson, stadsdelsmiljö och teknik informerade om ärendet och en kort 
projektbeskrivning utdelades. 
 
Rådet betonar att det är viktigt att huvudentrén görs tillgänglig för personer 
med funktionsnedsättning. Ingen elev ska behöva hänvisas till någon anpassad 
sidoentré. Rubriken i ärendet är ofullständig. Ordet tillgänglig är ett vitt 
begrepp och behöver kompletteras. Rådet anser vidare att akustiken måste ses 
över och att IT kapaciteten ska vara väl planerad i skolbyggnaden så att 
tillräcklig bredbandskapacitet uppnås. Rådet motsätter sig text i 
projektbeskrivningen så som ”löses vid behov” eller ”när behov uppstår”  
Skolan ska vara tillgänglig även för föräldrar, skolpersonal m fl. 
 

 
 
 



DAGORDNING 
SID 3 () 

 

 

s 
§ 5 Övrigt 

 
a) Bistånd till SL-kort  

Rådet tog upp de nya direktiven vad gäller försörjningsstöd till SL-kort. 
SL-kort beviljas numera endast under speciella förutsättningar vilket 
slår hårt på framförallt personer med psykisk funktionsnedsättning.  
Siw Lideståhl informerade om att IoF vuxen/socialpsykiatriska enheten 
har diskuterat detta med IoF/försörjningsstöd och att man där lovat ta 
hänsyn till psykiska funktionshinder. Det ska inte behövas läkarintyg för 
de personer som är kända inom socialpsykiatrin utan att det då räcker 
med ett intyg från biståndshandläggaren.  
Rådet bevakar frågan. 

 
b) Trappan 

Rådet undrar vad som händer med Trappan i Vällingby och önskar få 
information av förvaltningen vid nästa sammanträde. Tillgängligheten 
är inte tillfredsställande i lokalen. Rådet anser att kultur så väl som 
föreningsverksamhet ska vara tillgänglig för alla.  
 

c) e-Center i Vällingby 
Lena Fax berättade om samarbetet med e-Center och hur bidrag från 
Hjälpmedelsinstitutet har kunnat göra det möjligt att spela in filmer i 
informationssyfte som visar aktiviteter mm på gruppboende. 
Framtiden är oviss men det finns många goda idéer hur den digitala 
tillgängligheten på de olika boendeformerna kan utvecklas så den 
kommer brukarna tillgodo. 
 
Hans Hammarlund berättade om projektet med Post och Telestyrelsen  
som handlar om Talböcker direkt i TV. 
 

d) Rådet bjuder in nämndens presidium och gruppledare för samtal.  
Rådets sekreterare tar kontakt med nämndens ordförande och vice 
ordförande. 
 

§ 6 Anmälan inkomna handlingar 
Inget för dagen 

 
§ 7 Sammanträdet avslutas 
 Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet 
 avslutat. 

Nästa möte är utsatt till den 26 mars 2007, klockan 14:00 – 16:30. 
Rådet har förmöte 13.30-14.00. Plats: konferensrummet Markelius. 


